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Valsts prezidente Vaira Vīķe-Freiberga šodien tikās ar visu Saeimas frakciju pārstāvjiem, lai uzklausītu deputātu viedokli un paustu

savu argumentāciju par valsts valodas statusa stiprināšanas iespējām un pilsoņu dalījuma atcelšanu demokrātiskā vēlēšanu

procesā.

 

Pēc sarunām prezidente pauda gandarījumu un pateicību visiem deputātiem par konsultācijām, kā arī sacīja, ka izvērtēs visus

priekšlikumus un viedokļus.

Prezidente sarunās uzsvēra, ka valsts valoda ir un paliks latviešu valoda, bet ir jārūpējas, lai valsts suverenitātei un latviešu valodas

tiesībām būtu ilga nākotne, kas iespējama tikai, Latvijai esot ES un NATO.

 

Nākamais prezidentes solis valsts valodas jautājumā būs trešdien gaidāmā pirmā Valsts valodas komisijas sēde, kurā runās arī par

valsts valodas tiesību nostiprināšanu.
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